



HALAL CERTIFICATE

شهادة حلال

CERTIFICATE NUMBER: HE-2025-09-702
DATE OF ISSUE: September 1, 2025
VALID UNTIL: August 31, 2026

BlockFoods

**BLOCK
MENU**
Frische Küche

We hereby certify that the following meat and the elaborated products, whose type is specified below, are slaughtered according to Islamic rites. These products contain no ingredients that are not Halal, thus these products do not contain any pork or pork derivatives. These products can therefore be consumed and handled by Muslims as Halal Products.

Wir bestätigen hiermit, dass die folgenden Produkte aus Fleisch hergestellt worden sind, welches nach islamischen Riten geschlachtet wurde. Diese Produkte enthalten keine anderen Zutaten tierischen Ursprungs welche nicht Halal sind, und somit auch kein Schweinefleisch oder Schweinefleischderivate. Diese Produkte können daher als Halal Produkte vertrieben und von Muslimen konsumiert werden.

Products: Production of hot and cold meal components such as soups, dressings, mayonnaises, sauces; menus with meat, fish, egg or vegetable with or without starch side dishes (rice, potato or pasta products), possibly also combined; desserts; butter preparations, chilled or deep-frozen, in plastic packaging (bags, film, buckets, tubs, trays, sometimes vacuum-packed).

Produktion von Menükomponenten heiß- und kalt produziert, wie z.B. Suppen, Salat-Dressings, Mayonnaise, Saucen; Menüs mit Fleisch-, Fisch-, Ei- oder Gemüsekomponenten mit oder ohne Stärkebeilagen (Reis, Kartoffel- oder Nudelprodukte), ggf. auch kombiniert, Desserts; Butterzubereitungen, gekühlt oder tiefgekühlt, in Kunststoffverpackungen (Beutel, Folie, Eimer, Becher, Schalen, teilweise vakuumverpackt).

Producer: Block Menü GmbH
Ernst-Litfaß-Straße 1
19246 Zarrentin
Germany



SCAN QR
TO VALIDATE

Asma Hawari
HALAL-EUROPE
DR. ASMA HAWARI

HALAL CERTIFICATION AACHEN

